
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 28. august 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål AW

Vil ministeren redegøre for, om der er taget initiativ til en anden/forbedret

sagsgang i Banedanmark – som anbefalet af Havarikommissionen – så man i

fremtiden undgår, at forslag til forbedring af jernbanesikkerheden – herunder

på stationer – ”forsvinder” eller ikke bliver ”opfanget” i Banedanmarks sikker-

hedsledelsessystem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen

formand
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